
 

 

De heer R.H.F. Leers  
Alhier 
 
 

 

 

 

Heerlen, 

10 juni 2025 

 
Onderwerp 

Beantwoording vragen ex. art. 33 RvO. 
 
 
Geachte heer Leers, 
 
Naar aanleiding van uw vragen d.d. 21 mei 2025 inzake rijksgeld redding voor 
opleidingen van Zuyd Hogeschool delen wij u het volgende mede. 
 
 
Vraag 1 
Hoeveel en welke van voornoemde/geduide opleidingen vinden door/in Zuyd 
Hogeschool te Heerlen plaats? 
 
Antwoord 
Van de 14 genoemde opleidingen vinden er 7 in Heerlen plaats, te weten: 

- Ergotherapie (zorg) 
- Mens en Techniek (zorg) 
- Logopedie (zorg) 
- Vaktherapie (zorg) 
- Engineering (techniek) 
- Built Environment (techniek) 
- ICT (techniek) 

 
Vraag 2 
Wat is de meest actuele stand van zaken aangaande uw plan om Zuyd Hogeschool 
in hartje stad te willen vestigen? 
 
Antwoord 
Vrijwel het gehele plot (op 3 vastgoedobjecten na) is inmiddels in eigendom van de 
gemeente Heerlen.  
Onlangs hebben Zuyd Hogeschool, Maastricht University en de gemeente Heerlen 
het rapport van PricewaterhouseCoopers (Pwc) vastgesteld over Heerlen als 
kennisstad en innovatiemotor. De handen worden ineen geslagen om deze kansen 
te benutten, met een gezamenlijk doel: Heerlen verder uitbouwen tot een 
bruisende onderwijsstad. 
Het gezamenlijke haalbaarheidsonderzoek voor het plot Promenade I, gericht op 
een ontwikkel- en realisatiestrategie, wordt mede beïnvloed door het rapport van 
PwC. 
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Zuyd Hogeschool heeft tijd nodig om dit rapport tegen het licht te houden en de 
effecten ervan te bezien op de totale ontwikkelingen binnen onderwijs. 
 
Vraag 3 
Wat volgde concreet tot op heden op de ondertussen twee verlopen 
intentieovereenkomsten in deze? 
 
Antwoord 
Vanuit het gezamenlijke haalbaarheidsonderzoek hebben beide partijen de 
conclusie getrokken dat de uitkomsten van de studie voldoende aanleiding zijn om 
samen een volgende stap te zetten en dat het hier gaat om een strategisch 
prioritair dossier met een complex vastgoed element.  
Het resultaat van dit vervolg heeft als doel om gezamenlijk overeenstemming over 
inhoud, proces en financiën te bereiken. 
Belangrijk vertrekpunt bij de inhoud is dat het perspectief wordt verbreed naar een 
gezamenlijke visie met een toekomstbestendig en duurzaam onderwijsconcept 
waarbij de huisvesting van Zuyd Hogeschool in het centrum van Heerlen een 
gamechanger wordt als drager van deze ontwikkeling. Een ontwikkeling die niet los 
kan worden gezien van onze gezamenlijke trajecten met andere instellingen zoals 
Maastricht University, de RWTH, de Brightlands Campus en de Open Universiteit. 
De samenwerking wordt verder geïntensiveerd. Dit alles met het uiteindelijke 
resultaat dat in de toekomst nog meer mensen kiezen voor Zuyd Hogeschool en 
Heerlen. 
 
Vraag 4  
Hoe concreet is de situatie m.b.t. de Zuyd plannen binnenstad nu? 
 
Antwoord 
Zie antwoord vraag 2 en 3 
 
Vraag 5 
Welke voortgang is ondertussen geboekt? 
 
Antwoord 
Zie antwoord vraag 2 en 3. 
 
Vraag 6 
Waarom is het in deze al lange tijd oorverdovend stil ondanks dat u 'rond de zomer' 
voortgang voorspelde? 
 
Antwoord 
Conform afspraak kunt u van ons rond de zomer een RIB verwachten met daarin de 
laatste stand van zaken. 
 
  



 

Hoogachtend, 
burgemeester en wethouders van Heerlen, 
 
de burgemeester, 
 
 
 
 
drs. R. Wever 

de secretaris a.i., 
 
 
 
 
drs. R. van Wuijtswinkel 

 


